



URSI Resolution passed at the Prague GA, 28 August – 5 September 1990

U.9. URSI Publications and Membership of the Standing Publications Committee

The URSI Council,

recognizing that the implementation of the recommendations contained in the Report of the Standing Publications Committee, dated 4 September 1990, would serve a useful purpose in increasing the visibility of the Union and in disseminating widely information about its activities;

resolves

1. to approve the recommendations referred to above;
2. to publish the Report of the Standing Publications Committee in Volume XXII of the *Proceedings of URSI General Assemblies*;
3. to appoint the following as members of the Standing Publications Committee for the next triennium :
 - Chairman : P.J.B. Clarricoats (U.K.)
 - Members : S.A. Bowhill (U.S.A.)
P. Delogne (Belgium)
R.L. Dowden (New Zealand)
K. Géher (Hungary)
G. Hyde (U.S.A.)
W.R. Stone (U.S.A.)

Publications de l'URSI et composition du Comité permanent des publications

Le Conseil de l'URSI,

estimant que la mise en oeuvre des recommandations formulées dans le rapport du Comité permanent des publications, en date du 4 septembre 1990, contribuera à augmenter le rayonnement de l'URSI en diffusant largement des informations sur ses activités;



URSI Resolution

décide

1. d'approuver les recommandations susmentionnées;
2. de publier le rapport du Comité permanent des publications dans le Volume XXII des Comptes Rendus des Assemblées générales de l'URSI ;
3. de désigner les personnalités suivantes comme membres du Comité pour les trois années à venir:

Président : P.J.B. Clarricoats (Royaume-Uni)

Membres : S.A. Bowhill (EUA)
P. Delogne (Belgique)
R.L. Dowden (Nouvelle Zélande)
K. Géher (Hongrie)
G. Hyde (EUA)
W.R. Stone (EUA)